
Referat fra FAU-møte 15. mai 2018 

 

Tilstede: Jorunn Tjoflaat, Jannicke Igland, Kristian H. Eriksen, Tone-Karin Veen, Permjit Singh Bhamra, 

Stefan Manger, Siri Duesund, Randi Eikemo, Evy Emblemsvåg, Anne Marie Fenstad, Pia Oscarsson og 

Stine Balvik (vara for Kristine Heitmann) og Kjersti Bertelsen (vara for Tanja Hoel).  

Meldt forfall: Geir Titland og Gjertrud Saunes. 

Fra skolen: Renate Macpherson (rektor). 

Saksliste: 

 

1.       Oppsummering av Kvalitetsoppfølgingsmøtet 19.april (ved Siri/Jannicke/rektor). Sosiale mål på 

ukeplanene er bra, men kan bli mer enhetlig på trinnene. Organisering av spisepausen på enkelte 

trinn bør bli bedre (mindre skjermtid). 

 

2.       Kontaktlærere for neste skoleår (rektor informerer). Hovedregel: lærerne følger elevene fra 1.-

4.-trinn og fra 5.-7-trinn. En kontaktlærer per klasse. 

 

3.       Tilbud om skolekatalog fra Reimers fotograf. Tanken er at alle elever ved skolen skal vises med 

bilde og navn klassevis i en katalog som kan bestilles (frivillig) for 190 kr. Katalogen vil være et godt 

verktøy for skolens ansatte, og nyttig for foresatte/foreldre for å se hvem medelevene til barna er. 

 

4.      Regler for tilgang til digitale tjenester ved skolen. De fleste elevene fra og med 3. trinn har fått 

med seg regler hjem med beskjed om å signere på at de har lest det og forstått innholdet. Mange av 

reglene er i overkant vanskelige å forstå for tredje- og fjerdeklassinger. Hensikten er at 

foreldre/foresatte setter seg ned med barna og forklarer/gjennomgår disse. Det er ønskelig med 

felles klassemøter/trinnmøter for foreldrene i begynnelsen av skoleåret for å bevisstgjøre foreldre og 

diskutere sosiale medier. Det kan også være hensiktsmessig å bli enige om felles kjøreregler innen 

hvert trinn. Det ble diskutert om dette skal være en del av foreldremøtet tidlig i skoleåret, eller om 

FAU bør kalle inn og organisere dette. Vi ønsker fortsatt at Politiet og/eller Barnevakten kommer og 

informerer foreldre/foresatte om barn og bruk av internett/sosiale medier. 

 

5.       Trafikksituasjonen ved skolen. Stefan har laga et forslag til korttidsparkering ved rundkjøringen 

slik at det blir mindre kaos ved henting og levering på skolen. Jannicke sender forslaget til rektor, så 

tar hun det videre. 

 

6.       Eventuelt 

VIPPS og bedriftskonto er på plass.  

Overskuddet fra diskoteket ble på 7500,-. 

Nærmiljøanlegget som vi ønsker skal erstatte «fotballbanen» over SFO, meldes inn til kommunen 

under minsak.no. Etter forespørsel fra Stefan sendes utkastet til Nærmiljøanlegget til en liten 

språkvask hos to av medlemmene i FAU 

 

Referent: Kristian H. Eriksen 

 


